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Hei, styret i KVB! 

Jeg ønsker å fremme et forslag til årsmøtet i KVB, og det er som følger: 

Årsmøtet gir styret i KVB i oppdrag å utrede mulighetene for utvidelse av båthavnen. 

Utredningen skal foreligge til årsmøtet om ett år, altså i april 2022. 

 

 

Hjertelig hilsen 

Magne Nilsen 


